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Betreft : Beantwoording vragen WN Deltaplan Biodiversiteit 040119 

___________________________________________________________________________________ 
 
 
Beste Harmke van Dam, fractie Water Natuurlijk 
 
In uw brief van 04-01-2019 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het Deltaplan Biodiversiteit. 
Hieronder kunt u onze antwoorden lezen. 
 
1. Bent u bekend met het op 19 december verschenen Deltaplan voor Biodiversiteitsherstel? 

Ja  
2. Deelt u de mening dat de oproep prima aansluit bij de eerder gevoerde discussies in ons bestuur en 

de door het college gedane toezeggingen om de biodiversiteit te verbeteren? 
Zo nee: Waarom niet? 
Ja, de oproep sluit nauw aan bij de huidige strategie van HDSR om bij het eigen beheer en op het 
eigen terrein, maar juist ook samen met andere partijen de biodiversiteit te verbeteren. 
  

3. Deelt u de mening dat overheden en dus óók het waterschap niet mogen ontbreken in de lijst partijen 
die deelnemen aan het Deltaplan?  
Zo nee: Waarom niet? 
Wij constateren dat een deel van de doelen uit het Deltaplan overeen komen met de doelen van het 
waterschap. Het waterschap is beheerder van veel lintvormige elementen en (potentiele) 
verbindingen, mede daarmee is het een goed idee om te verkennen waar HDSR en het Deltaplan 
elkaar kunnen versterken. 
  
Het is goed hierbij de verantwoordelijkheden van de waterschappen helder te hebben. Wat betreft 
biodiversiteit ligt er bij de waterschappen een verantwoordelijkheid vanuit de Kaderrichtlijn water 
(KRW). Waterschappen dienen als waterbeheerder zorg te dragen voor de waterkwaliteit en de 
bijbehorende goede ecologische toestand en biodiversiteit van het oppervlaktewater. Daarnaast 
hebben waterschappen met hun beheer en onderhoud van het watersysteem te maken met 
natuurwetgeving. De Wet natuurbescherming (Wnb) bevat alle regelgeving rondom de bescherming 
van natuurgebieden en soorten. De provincies zijn op grond van de Wnb (tezamen met de Minister 
van EZ) het bevoegd gezag voor  gebieds- en soortenbescherming. 
 
 

4. Bent u van plan gehoor te geven aan de oproep in het Deltaplan Biodiversiteitsherstel en HDSR aan 
te melden als deelnemende partij? 
a. Zo nee: Waarom niet?  
b. Zo ja: Kunt u aangeven met welke concrete actie(s) HDSR wil bijdragen aan het Deltaplan 

Biodiversiteitsherstel? Zijn dit acties die al lopen cq in de planning zitten of ziet u in het Deltaplan 
aanknopingspunten voor aanvullende acties? 

HDSR is van plan zich aan te melden bij het Deltaplan Biodiversiteitsherstel om te inventariseren 
welke mogelijkheden het Deltaplan biedt. Er zullen oriënterende gesprekken nodig zijn om te 
bekijken met welke concrete acties HDSR kan bijdragen aan het Deltaplan. Dit zullen in eerste 
instantie acties zijn die al in de planning zitten en mogelijk via het Deltaplan een (versnellings of 
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kwaliteits) boost kunnen krijgen. Wanneer het Deltaplan aanknopingspunten biedt voor aanvullende 
acties, die capaciteit en/of budget vragen, dan zullen wij dit aan het bestuur voorleggen. 
 

5. En voortbouwend op een ja: Wat betekent dit voor de communicatie en de samenwerking met alle 
belanghebbenden in ons gebied? 
Wij stellen voor eerst ambtelijk te verkennen wat de mogelijkheden zijn. Vervolgens zullen we komen 
met een voorstel voor vervolg. Hierbij merken we op dat de plannen van het Deltaplan in lijn liggen 
met huidige werkwijze van HDSR, waarbij samen met voorop staat. 
 

6. Bent u bereid in Unieverband en richting provincies en gemeenten in HDSR-gebied ook andere 
overheden aan te sporen actief mee te werken aan het Deltaplan Biodiversiteitsherstel?  
Zo nee: Waarom niet? 
Het is logisch om te bekijken of we als waterschappen gezamenlijk mee kunnen werken aan het 
Deltaplan Biodiversiteitsherstel. De eerste gesprekken hierover worden inmiddels gevoerd. Waar 
nodig zullen we ook andere overheden benaderen om mee te werken.  

 
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende op de hoogte te hebben gebracht. 
 
Namens de voorzitter van het AB HDSR 
 


